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Referat af generalforsamlingen 5. februar 2025 

kl. 16.00-17.15 i Nyker Forsamlingshus 
 

83 medlemmer deltog i generalforsamlingen. 

 

 Sven-Erik indledte med at byde velkommen og udtrykke stor glæde over, at så mange havde 

lyst til at deltage. Han fortalte, at der, da tilmeldingsfristen udløb, havde været 87 tilmeldte, 

hvilket er en absolut rekord i nyere tid.  

 Efter den traditionelle åbningssang bad Sven-Erik forsamlingen om at afholde 1 minuts stil-

hed til minde om to afdøde medlemmer, Erna Pedersen og Carsten Hansen. 

 Derefter gik man gik over til den formelle del af generalforsamlingen. 

 

Punkt a. Valg af dirigent   

 Jørn Blem blev valgt som dirigent, og han indledte generalforsamlingen med at konstatere, at 

den var lovligt indvarslet jf. vedtægterne, da generalforsamlingen var annonceret i KLYNGE-

AVISENS december nummer og ved uddeling af brev dateret 19. januar 2025. 

Punkt b. Valg af 2 stemmetællere 

 Jørn Lund og Grethe Grønnegaard blev valgt.  

Punkt c. Formanden fremlægger bestyrelsens beretning til godkendelse 

 Sven-Erik kunne fortælle, at foreningen nu er oppe på 121 medlemmer, hvilket betyder, at 

man er tæt på de 125 medlemmer, der udløser en omgang kage fra ham - og han tilføjede, at 

den kage giver han med glæde, da mange deltagere i foreningens arrangementer både gør dem 

sjovere at arrangere og at deltage i. De 20 nye medlemmer, foreningen har fået siden sidste 

generalforsamling, blev nævnt ved navn og budt velkommen, og Sven-Erik opfordrede alle til 

at fortsætte med at skaffe nye medlemmer. 

 De arrangementer, der har været afholdt i sæsonen 2024-25, blev gennemgået og Sven-Erik 

fortalte også lidt om bestyrelsens arbejde og om de aktiviteter, foreningen har være involveret 

i sammen med andre, f.eks. familiedagen i august 2024. Han kunne også fortælle, at forenin-

gens fanebærere havde været med ved højtideligholdelsen af Valdemarsdagen i juni og ved 

kongeparrets besøg i august, og at pensionistforeningen er medlem af Frivillig Forum Born-

holm.  

 Sven-Erik gjorde også opmærksom på KLYNGE-AVISENS betydning for foreningen og 

byen og opfordrede til, at man både læser den, bidrager med indlæg til den og støtter den øko-

nomisk. Han fortalte desuden, at man kan finde generalforsamlingsreferatet, årsprogrammet 

og foreningens vedtægter på www.nyker.dk, og at der kommer opslag om foreningens aktivi-

teter på opslagstavlen over for forsamlingshuset. 

http://www.nyker.dk/
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 Han oplyste, at bestyrelsen holder konstituerende møde den 12. februar, og at der også er pla-

ner om nogle arrangementer i samarbejde med Borgerforeningen. Disse vil dog ikke indgå 

som en del af vores eget program men vil blive annonceret via Facebook og mails til de med-

lemmer, vi har mailadresse på. 

 Han opfordrede derfor medlemmer, der ikke allerede har opgivet en mailadresse, til at rette 

henvendelse til sekretær Bente Møller. 

 Han mindede også om, at det er vigtigt, at man husker at give ham eller sekretæren besked 

hvis man flytter eller skifter telefonnummer eller mailadresser. 

 Efter bestyrelsens beretning blev ordet givet videre til Bente Lind, der er foreningens repræ-

sentant i Fællesrådet, og hun fortalte lidt om arbejdet i rådet og om, hvem der er medlemmer 

af det. 

 Til slut gav Bente Møller, der er foreningens repræsentant i KLYNGE-AVISENS repræsen-

tantskab, en kort redegørelse for, hvordan det går med avisen, og hun opfordrede ligesom 

Sven-Erik til, at man støtter avisen, både via tegning af et støttemedlemskab og ved at hjælpe 

med at uddele avisen. Hun gjorde opmærksom på, at hun havde lagt sedler frem med oplys-

ninger, om hvordan man gør rent praktisk. 

 Bestyrelsens beretning blev herefter godkendt uden yderligere bemærkninger. 

 

Punkt d. Kassererens fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

 Ulla uddelte det reviderede regnskab for 2024 og gennemgik derefter de enkelte poster. 

 Regnskabet viste, at man var endt med et overskud på 1.273,66 kr. i 2024, da et par aktiviteter 

havde givet et mindre overskud. 

 Ulla kunne desuden fortælle, at foreningen i 2025 har fået tildelt 22.000 kr. fra §18 midlerne 

mod 16.500 kr. sidste år, og at der derfor bliver råd til lidt flere udflugter. 

 På forespørgsel fra et medlem redegjorde Ulla for proceduren for at få tildelt §18 midler, og 

hun fortalte desuden lidt om de regler, der gælder for brug af midlerne. F.eks. kan midlerne 

ikke bruges til bespisning og entreer, mens de godt kan bruges til betaling for busture o.l. 

 Regnskabet blev herefter godkendt uden yderligere bemærkninger.  

Punkt e. Fastsættelse af kontingent 

 Efter forslag fra bestyrelsen blev det vedtaget at fastholde kontingentet på 100 kr. pr. år. 

Punkt f. Indkomne forslag fra medlemmerne 

 Der var ikke indkommet forslag. 

Punkt g. Forslag fra bestyrelsen 

 Skitse til årsplan 2025 - 2026 

 Sven-Erik kunne oplyse, at det havde været nødvendigt af foretage nogle få ændringen i den 

aktivitetsplan, der var blevet uddelt i forbindelsen med indkaldelsen til generalforsamlingen. 

 Han gav derefter en kort gennemgang af programmet, som det ser ud nu, og oplyste, at det 

endelige program vil blive uddelt (på lyseblåt papir), når alle aftaler er faldet på plads. 

 Udkastet til årsplan blev derefter godkendt.  

Punkt h. Valg af kasserer for to år (vælges i ulige år)  

 Ulla Pedersen blev genvalgt. 

 



3 

12/2 2025 

Punkt i. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år (3 medlemmer vælges i lige år, 2 i ulige år) 

 Bente Lind og Bente Møller blev genvalgt 

Punkt j. Valg af 1 suppleant for 2 år (der vælges hvert år 1 suppleant for 2 år) 

  Ingrid Andreassen blev genvalgt. 

Punkt k. Valg af 1 bilagskontrollant for 2 år (der vælges hvert år 1 bilagskontrollant for 2 år) 

 Lotte Lund blev genvalgt  

Punkt l. Valg af bilagskontrollantsuppleant for 1 år (der vælges hvert år 1 suppleant for 1 år) 

 Gitte Hansen blev valgt som ny bilagskontrollantsuppleant. 

Punkt m. Valg af fanebærer og fanevagt for 1 år 

 Jimmy Persson og Sven-Erik Sørensen blev genvalgt. 

Punkt n. Eventuelt 

 Jørn Blem opfordrede pensionistforeningens medlemmer til at bruge idrætsforeningens mini-

golfbane og foreslog, at nogen tog initiativ til at samle nogle medlemmer, når banen er åben 

tirsdag formiddag. 

 Andre gjorde opmærksom på, at der på lignende vis er mulighed for at spille petanque lørdag 

formiddag. 

 

 Sven-Erik afsluttede derefter mødet med endnu engang at rette en tak til alle de mange, der 

var mødt op og havde været med til at give en god stemning ved generalforsamlingen. 

 Han rettede også en tak til Jørn Blem for veludført dirigentarbejde og til de øvrige bestyrel-

sesmedlemmer og bilagskontrollanterne for deres bidrag til at få planlagt og afviklet forenin-

gens aktiviteter samt til Trine, Asger og forsamlingshuset for at give os trygge rammer og god 

service. 

 

 

  

 

 

 Godkendt på det konstituerende bestyrelsesmøde onsdag den 12. februar 2025. 

 

 

 

 

 ----------------------------------- ----------------------------------- 

 Sven-Erik Sørensen Bente Møller 


